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KSAU § 54/25
Detaljplan för Bangårdsgatan – Bangårdsparken, del av 
Mariesjö 7 m.fl, uppdragsbeslut och behovsbedömning
KS2025.0231

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-04-23 54/25

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att ge sektor samhällsbyggnad i uppdrag att upprätta Detaljplan 
för Bangårdsgatan – Bangårdsparken, del av Mariesjö 7 m.fl.

Kommunstyrelsen beslutar att genomförandet av planförslaget inte bedöms medföra någon 
betydande miljöpåverkan varför något behov av strategisk miljöbedömning inte föreligger.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och finner att kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta enligt beredningens förslag.

Sammanfattning
Planens syfte är att skapa förutsättningar för ny allmän platsmark i form av gator, torg och 
park inom stadsdelen Mariesjö.

Planens huvuddrag är att förlänga Bangårdsgatan norrut, för att skapa en ny koppling mellan 
Hjovägen och Stallsikens handelsområde med mera. Bangårdsgatans nya sträckning löper 
igenom en planerad ny stadelspark; Bangårdsparken. Bangårdsparken sträcker sig i öst-
västlig riktning, utmed gamla Karlsborgbanan.

Ärendet har beretts av beredning samhällsbyggnad.

Bakgrund
Sektor samhällsbyggnads mark- och exploateringsenhet önskar planlägga området med 
syftet att anlägga gator, torg och en stadsdelspark inom den nya stadsdelen Skövde Science 
City. Utbyggnaden av gator, platser och park inom planområdet är en förutsättning för den 
önskade utveckling av Mariesjö till Skövde Science City i enlighet med framtagna 
planprogram och gestaltningsprogram för området.

I ÖP 2040 utpekas planområdet som område för grönområde samt för framtida vägkoppling. 
ÖP 2040 framhåller att planeringsprincipen för området är att följa planprogram för 
Mariesjö med övergripande strukturbild och föreslagen stadshuvudgata.
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Planområdet berör huvudsakligen delar av ett par äldre stadsplaner (ST150, ST155) från 
1962 och 1963 med markanvändningen järnvägsändamål och militärt område, samt två 
nyare detaljplaner (DP458, DP612) från 1998 och 2009 med markanvändningen kommunala 
tekniska anläggningar, lokalgata samt godsterminal och industri.

Kommunstyrelsen har beslutat om positivt planbesked 2024-05-13 (KS § 8/24).

Inför starten av arbetet med detaljplanen har diskussioner förts med Trafikverket om 
Västtrafiks behov av framtida uppställningsplatser för personvagnar längs västra stambanan, 
med Försvarsmakten om deras möjligheter att vid behov nyttja västra stambanan samt 
Västtrafiks önskemål om att kunna trafikera stadsdelen på ett bra sätt. Kontakterna med 
Trafikverket, Försvarsmakten och Västtrafik kommer fortsätta inom ramen för projektet att 
omvandla Mariesjö till en ny stadsdel med målet att hitta lösningar som tillfredsställer alla 
parters behov.

Förslaget
Planförslaget följer inriktningen och ÖP 2040 och det planprogram för Mariesjö som 
kommunfullmäktige beslutade om 2020. Planen medger en utbyggnad och förlängning av 
Bangårdsgatan norrut och skapar därigenom en ny vägkoppling för alla trafikslag från 
Hjovägen i söder till bland annat Hasslumvägen och Stallsikens handelsområde i norr.

Bangårdsgatans nya sträckning löper igenom en planerad ny stadsdelspark; Bangårdsparken. 
Bangårdsparken sträcker sig i öst-västlig riktning, utmed gamla Karlsborgbanan. Den nya 
stadsdelsparken avses skapa plats för möten, rörelse och rekreation för den nya stadsdelen 
och Skövde i stort. Som underlag för gestaltning och innehåll i stadsdelsparken finns ett 
gestaltningsprogram framtaget 2022. Ett kvarter längst i öster föreslås nyttjas för aktiviteter 
som kräver mer utrymmen som exempelvis bollspel.

Ett flertal trafikutredningar har tagits fram för att bland annat beskriva konsekvenserna av 
den nya förbindelsen både inom och utom området. Undersökningar kring de geotekniska 
förutsättningarna och markföroreningar inom planområdet har beställts, liksom en ny 
dagvattenutredning för hela stadsdelen. Därtill en riskutredning med avseende på farligt 
godstransporter på väg 26 (östra leden).

En preliminär avgränsning av planområdet och en översiktlig skiss presenteras i bildbilagan. 
Den västra delen av Bangårdsparken kan eventuellt komma att ingå i en senare detaljplan.

Planavtal har upprättats med mark- och exploateringsenheten på sektor samhällsbyggnad.

Målsättningen är att ha ett planförslag färdigt för samråd efter sommaren 2025. Därefter ett 
planförslag att ställa ut för granskning under hösten/vintern 2025. Ett antagande av 
detaljplanen är planerat till första kvartalet 2026.
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Då planförslaget bedöms kunna ha ett allmänt intresse föreslås framtagandet av detaljplanen 
ske genom utökat förfarande.
Detaljplanen föreslås upprättas med en förenklad berednings- och beslutsprocess, där 
kommunstyrelsen beslutar om planuppdrag och antagande av detaljplanen. Inför samråd och 
granskning av detaljplanen informeras beredningen för samhällsbyggnad (BSB) om 
förutsättningar och förslag men något beslut om samråd eller granskning föreslås inte tas av 
kommunstyrelsen.

Motiven till detta är att främst att åstadkomma en snabbare planprocess, frigöra tid och 
minska det administrativa arbetet. Detaljplanen följer helt inriktningen för Mariesjö i ÖP 
2040 och i planprogrammet för Mariesjö. Om större nya frågor, stora invändningar mot 
planförslaget eller dylikt skulle uppstå under planprocessen innan samråds- eller 
granskningsskedet finns alltid möjligheten för BSB att lyfta dessa till kommunstyrelsen för 
ett formellt beslut.

Motivering till beslut
Planförslaget följer ÖP 2040 och planprogram för Mariesjö och skapar viktiga 
förutsättningar för att försörja den nya stadsdelen med ny nord-sydlig förbindelse för alla 
trafikslag och en stadsdelspark för den nya stadsdelens behov.

Planförslaget följer även det positiva planbesked som kommunstyrelsen beslutade om 2024-
05-13 (KS § 8/24).

Med stöd av behovsbedömningen görs bedömningen att planen och dess genomförande inte 
kan antas medföra någon betydande miljöpåverkan enligt miljöbalken. En strategisk 
miljöbedömning enligt miljöbalken 6 kap 3 §, innehållande en miljökonsekvensbeskrivning, 
behöver därför inte genomföras. Länsstyrelsen har i yttrande över behovsbedömningen, 
2025-03-14, angett att de utifrån tillgängligt underlag delar kommunens bedömning.

Handlingar
Tjänsteutlåtande: Detaljplan för Bangårdsgatan – Bangårdsparken, del av Mariesjö 7 m.fl, 
uppdragsbeslut
Bilaga. Bilder till tjänsteskrivelse om uppdrag och behovsbedömning
Behovsbedömning Bangårdsgatan-Bangårdsparken

Skickas till
Sektor samhällsbyggnad
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KSAU § 55/25
Förvärv av bolag innehållande Bromsaren 6 på 
Kaplansgatan
KS2025.0227

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-04-23 55/25

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna att det i kommunkoncernen helägda bolaget Skövde 
Exploatering Eldaren AB, förvärvar det nybildade aktiebolaget Fastighets AB Bromsaren 6 
(org.nr. xxxxxxxx-xxxx), under bildande, vari fastigheten Bromsaren 6 ska ingå, enligt 
aktieöverlåtelseavtal. Köpeskillingen uppgår till 10,5 miljoner kronor.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och finner att kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta enligt beredningens förslag.

Sammanfattning
Skövde Exploatering Eldaren AB förvärvar det av Strömshus AB:s nybildade aktiebolag var 
i fastigheten Bromsaren 6 kommer att paketeras.

Fastigheten ingår i stadsutvecklingsprojektet Mariesjö - Skövde Science City. Genom detta 
förvärv tas ytterligare steg för att skapa förutsättningar för kommunen att få rådighet över 
viktiga fastigheter i kvarteret Bromsaren och på så sätt kunna skapa förutsättningar för 
genomförandet av stadsutvecklingsprojektet Mariesjö - Skövde Science City. Finansiering 
sker med lånat kapital.

Ärendet har beretts av beredning samhällsbyggnad.

Bakgrund
Fastigheten Bromsaren 6 ligger inom området för stadsutvecklingsprojektet Skövde Science 
City. Området kommer att få en nyckelroll när det gäller att förstärka centrum öster om 
järnvägen och bättre länka samman Skövdes stadsdelar. Skövde kommun har genom 
Planprogram för Mariesjö (Godkänt av kommunfullmäktige 2020-09-28 $ 91/20), tagit ett 
samlat grepp över den pågående omvandlingen, med målet att skapa en levande och tät 
stadsmiljö med egen identitet, nya mötesplatser, friare arkitektur och högre hus.
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Bromsaren 6 ligger på Kaplansgatan 30 och är 2 264 kvadratmeter. Bromsaren 6 med 
byggnad är värderad till 6,6 miljoner kronor med värdetidpunkt juni 2022. Efter förhandling 
har parterna enats om bolagsaffär med en köpeskilling om 10,5 miljoner kronor.

Motivering till beslut
Förvärvet är en del i genomförandet av projektet Skövde Science City - Mariesjö

Handlingar
Tjänsteutlåtande: Förvärv av bolag innehållande Bromsaren 6 på Kaplansgatan
Aktieöverlåtelseavtal, undertecknat av alla parter
Bilaga till Avtal

Skickas till
Sektor samhällsbyggnad
Strömshus AB, ford406@live.se 
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KSAU § 56/25
Skadeståndsanspråk nedtagning träd
KS2025.0230

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-04-23 56/25

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar om avslag på skadeståndsanspråk.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och finner att kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta enligt beredningens förslag.

Sammanfattning
En anmälan har inkommit till kommunen med ett skadeståndsanspråk på 60 000 kronor för 
beskärning av växtlighet på fastigheten X. Fastighetsägarens skadeståndsanspråk yrkas 
utifrån domstolspraxis om återanskaffningskostnaden, vilket de bedömer är cirka 4000 
kronor per träd. Skövde kommuns bedömning är att fastighetsägaren inte lidit någon 
ekonomisk skada, därför bör begäran om skadestånd avslås.

Ärendet har beretts av beredning samhällsbyggnad.

Bakgrund
Fastighetsägaren har yrkat 60 000 kr i skadestånd för nedtagna träd och beskurna grenar. Då 
fastighetsägaren anser att träden lidit skada av beskärningen som genomförts i anslutning till 
dennes fritidsboende.

Skövde kommun har genomfört beskärning av växtlighet längs aktuell sträcka för att 
möjliggöra byte av belysningsinfrastruktur. Åtgärderna har genomförts med stöd av 
Jordabalken 3 kap 2§, som medger rätt att ta bort växtlighet som tränger in på annans 
fastighet. Beskärning har utförts av en av kommunen anlitad entreprenör, efter besiktigande 
av växtligheten och överlämnad genomförandeplan av kommunens träd och naturansvarig.

Vid en okulär kontroll på plats den 27 maj 2024 konstaterade kommunens träd- och 
naturansvariga samt trafikingenjör att åtgärderna har genomförts på ett korrekt och 
fackmässigt sätt. Beskärningen har skett enligt svensk standard SS 990001-2:2020, med 
snittytor understigande 15 cm i diameter. Inga större skador har noterats på kvarvarande 
träd, vilka visar tecken på god återhämtning och bedöms ha tillräcklig växtkraft enligt 
principerna i BASIT (bedömning av trädets inre tillstånd).
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Av dokumentation vid platsbesök framgår att de röjda träden och beskurna grenarna har 
förekommit på kommunens mark. Ett antal grenar och stammar som vuxit in från fastigheten 
över kommunens mark har kapats för att förbättra framkomlighet och möjliggöra 
belysningsarbete. Dessa träd var frösådda, utan strukturerad plantering, och i vissa fall i 
dåligt skick.

Enligt skadeståndslagen (3 kap. 2 § första stycket) förutsätter skadeståndsskyldighet att 
faktisk skada har uppstått. Skövde kommun bedömer, baserat på tillgänglig dokumentation, 
platsbesök samt gällande lagstiftning och praxis, att ingen ekonomisk skada har uppkommit 
för fastighetsägaren.

Kommunens bedömning är därför att skadeståndsanspråket bör avslås.

Motivering till beslut
Växtligheten har tagits bort för att kunna möjliggöra anläggningsarbete enligt Jordabalken 3 
kap 2 §. Tränger rot eller gren in på fastighet från område intill denna och medför detta 
olägenhet för fastighetens ägare, får denne taga bort roten eller grenen.

Handlingar
Tjänsteutlåtande: Skadeståndsanspråk nedtagning träd
bilder platsbesök 2024-05-27
Kartutdrag, område.
Skadeståndsanspråk med bilder
Tjänsteanteckning träd och naturmarksansvarig
Protokollsutdrag BLN 2023-10-19 §108

Skickas till
Sektor samhällsbyggnad
Fastighetsägare
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KSAU § 57/25
Upphävande av avsiktsförklaring mellan Skövde kommun 
och Västerkulla Hotell AB avseende förvärv och 
utveckling av fastigheterna Tor 2 och Sleipner 3
KS2024.0382

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-04-23 57/25

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att avsiktsförklaringen med Västerkulla Hotell Holding AB 
avseende förvärv och utveckling av fastigheterna Tor 2 och Sleipner 3 upphävs då parterna 
kommit överens om att avsluta i förtid. 

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och finner att kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta enligt förvaltningens förslag.

Bakgrund
Kommunstyrelsen beslutade § 120/24, 2024-06-03, att ingå en avsiktsförklaring med 
Västerkulla Hotell Holding AB avseende förvärv och utveckling av fastigheterna Tor 2 och 
Sleipner 3. I avsiktsförklaringens avsnitt 6. Avtalstid framgår att avsiktsförklaringen gäller 
fram tills att någon nedan omständigheter inträffar:

a) parterna kommer överens om att avsluta förberedelserna i förtid,
b) avtal om försäljning av Fastigheterna ingås,
c) För det fall någon av a) och b) ej inträffar dessförinnan, senast 18 månader från det 

att parterna undertecknat Avsiktsförklaringen.

Parterna har kommit överens om att upphäva avsiktsförklaringen genom att avsluta 
förberedelserna i förtid enligt avsnitt 6 a). Bakgrunden till att förberedelserna avslutas är att 
Västerkulla Hotell Holding AB bedömt att det för närvarande inte föreligger ekonomiska 
förutsättningar att utveckla fastigheterna enligt avsiktsförklaringen. 

Signerad gemensam överenskommelse kommer biläggas ärendet inför kommunstyrelsens 
sammanträde den 7 maj.

Handlingar
Tjänsteutlåtande: Upphävande av avsiktsförklaring mellan Skövde kommun och Västerkulla 
Hotell AB avseende förvärv och utveckling av fastigheterna Tor 2 och Sleipner 3
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Beslut Kommunstyrelsen, 2024-06-03, Ärende 120/24, Avsiktsförklaring mellan Skövde 
kommun och Västerkulla Hotell AB avseende förvärv och utveckling av fastigheterna Tor 2 
och Sleipner 3
Avsiktsförklaring förvärv och utveckling av fastigheterna Tor 2 och Sleipner 3, signerat

Skickas till

Västerkulla Hotell holding AB
Johan Rahmberg, kommundirektör
Kultur- och fritidsnämnden
Johan Elgh, chef sektor samhällsbyggnad
Ramona Nilsson, chef sektor medborgare och samhällsutveckling
Richard Sånnek, mark- och exploateringschef
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KSAU § 58/25
Samverkansavtal avseende lokalt folkhälsoarbete 2026-
2028
KS2025.0214

Behandlat av Datum Ärende
1 Beredning medborgare och folkhälsa 2025-04-16 2/25
2 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-04-23 58/25

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att godkänna och underteckna samverkansavtal avseende lokalt 
folkhälsoarbete i Skövde kommun 2026-2028. Beslutet gäller under förutsättning att 
Delregional nämnd östra fattar motsvarande beslut.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och finner att kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta enligt beredningens förslag.

Bakgrund
Delregional nämnd östra (DRNÖ) har tagit fram förslag till samverkansavtal avseende lokalt 
folkhälsoarbete för åren 2026-2028. Avtalet reglerar samfinansiering av 
folkhälsostrategtjänst och utvecklingsmedel till folkhälsoinsatser samt åtaganden för 
respektive avtalspart. Avtalet har tagits fram i samverkan med Västra Götalandsregionen 
och kommunerna och likt avtalet 2025 ska nu folkhälsostrategerna vara anställda i 
kommunerna.

Avtalet ska möjliggöra gemensamma prioriteringar för folkhälsoarbetet, säkerställa 
ekonomiska resurser för folkhälsoinsatser samt personella resurser för det lokala 
folkhälsoarbetet. 

Finansiering av avtalet sker genom 50/50-principen. Kommunen och DRNÖ står för var sin 
lika stor del av den totala ersättningen i avtalet. Ersättningen omfattar två tjänster med 100 
% tjänstgöringsgrad samt utvecklingsmedel. Den totala ersättningen enligt avtalet är 3 343 
910 kr varav: 

• Skövde kommuns del: 1 671 955 kr och
• DRNÖ:s del: 1 671 955 kr

Den totala summan för tjänst och utvecklingsmedel uppräknas årligen av båda avtalsparter.
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Ärendet har beretts av beredning medborgare och folkhälsa.

Handlingar
Tjänsteutlåtande: Samverkansavtal avseende lokalt folkhälsoarbete 2026-2028
Samverkansavtal avseende lokalt folkhälsoarbete 2026 - 2028 Skövde kommun
Gemensam målbild för folkhälsoarbete i Skaraborg

Skickas till
Ramona Nilsson, sektorchef medborgare och samhällsutveckling
Delregional nämnd östra
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KSAU § 59/25
Beviljande av anslag ur Egnells fond för att ta emot 
donation av bronsskulptur konstnär Linda Stein
KS2025.0149

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-04-23 59/25

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen beslutar att:

- godkänna donationen av bronsskulpturen River Knight #617 av Linda Stein.
- bevilja kultur- och fritidsnämnden anslag på 370 000 kronor ur Gertrud och Theodor 

Egnells fond för att kunna genomföra transport av verket från New York till Skövde 
samt täcka installationskostnader, markberedning, fundament och belysning.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och finner att kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta enligt förvaltningens förslag.

Bakgrund
Konstenheten har fått ett erbjudande om en donation i form av bronsskulpturen River Knight 
#617 av Linda Stein som komplettering till den stora donationen av verk som den 
amerikanska konstnären gjorde till Konstmuseet 2023.

Kultur- och fritidsnämnden har behandlat ärendet och beslutade 2025-02-19 §10/25 att 
föreslå kommunstyrelsen att godkänna donationen samt ansökan om medel ur Egnells fond 
för transport av verket från New York till Skövde samt täcka installationskostnader, 
markberedning, fundament och belysning.

Linda Stein (född 13 september 1943) är en amerikansk feministisk konstnär som i snart 60 
år varit en stark röst på den amerikanska och internationella konstscenen och som sedan 
2023 ingår i Konstmuseets samling genom ovan nämnda donation. I samband med att den 
donationen bereddes fördes diskussioner om att så småningom se över möjligheten att få ett 
offentligt verk av Linda Stein placerat någonstans i Skövde kommun.

Den bronsskulptur som Linda Stein nu erbjuder som tillägg till tidigare donation anser 
kultur- och fritidsnämnden vara ett spännande verk då det både anknyter till flera verk 
Konstmuseet redan har i samlingen från hennes verksvit av beskyddare, men samtidigt också 
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tillför en dimension som idag saknas, nämligen Linda Steins ansatser att skapa konst ämnad 
för det offentliga rummet.

Kultur- och fritidsnämnden menar vidare att donationen kommer helt rätt i tid, då 
konstenheten är i startgroparna med att titta på möjlighet att arbeta med gestaltad livsmiljö 
och konstnärliga gestaltningar i yttertätort och det vore mycket spännande att koppla en, för 
Konstmuseets samling, mycket viktig konstnär till en offentlig plats i Skövde som tidigare 
inte haft någon konstnärlig gestaltning. Titeln River Knight har fört tankarna till en möjlig 
placering i närheten av ån i Tidan. Konstenheten har fört initiala samtal med 
stadsträdgårdsmästare, enhet Natur som också ställer sig positivt till dessa tankar.

Finansiering
Kultur- och fritidsnämnden menar att donationen inte förväntas ge några ökade kostnader 
för förvaltning annat än de vård och underhållskostnader som normalt uppstår vid placering 
av konst utomhus i offentlig miljö. Brons är ett mycket tåligt och lättskött material som 
lämpar sig väl för placering utomhus så konstenheten har inga farhågor om att detta verk 
skulle bli varken direkt svårt eller kostsamt att underhålla.

För att kunna realisera donationen och placera verket på lämplig plats i Skövde kommun
äskas 370 000 kronor från Egnellska fonden med fördelning enligt följande:

- 20 000 kr för platsbyggd transportlåda för transport med båt.
- 80 000 kr för klimatanpassad containertransport från New York till Skövde
- 70 000 kr för övriga kringkostnader och försäkring*
- 200 000 kr för installationskostnad (markberedning, fundament och belysning etc.)

Tjänsteorganisationen under kommunstyrelsen konstaterar utifrån Riktlinje för donationer 
och den ekonomiska redovisningen att det finns möjlighet att godkänna donationen samt 
bevilja medel för mottagandet. I övrigt görs ingen annan bedömning än kultur- och 
fritidsnämndens. Kommunstyrelsen föreslås därför godkänna donationen samt bevilja 
kultur- och fritidsnämnden medel ur Egnells fond.

Handlingar
Tjänsteutlåtande: Äskande om medel ur Egnells fond avseende donation av bronsskulptur 
konstnär Linda Stein
KFN § 10/25 Äskande om medel ur Egnells fond avseende donation av bronsskulptur för 
placering utomhus från konstnär Linda Stein
Ekonomisk redovisning till äskande från Egnells fond 2025, uppdaterad efter KFNAU 2025-
02-05
Bilaga 2 Utvecklingsgrupp för Tidan
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Skickas till
Kultur- och fritidsnämnden
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KSAU § 60/25
Svar på motion om att införa ett arkitektoniskt råd (SD)
KS2024.0527

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-04-23 60/25

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att besluta att avslå motionen.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och finner att kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta enligt beredningens förslag.

Sammanfattning
Möjligheten för politik, medborgare och allmänhet att kunna påverka vad som uppförs eller 
ändras i innerstaden finns redan i idag. Kommunen har ett antal verktyg i verktygslådan, 
översiktsplaner, detaljplaner, markanvisningar, bygglov med flera, alla med syfte att nå en 
väl gestaltad livsmiljö. Det är genom målsättningar i översiktsplanen och välavvägda och 
motiverade krav i detaljplaner och markanvisningar som kommunen ska presentera sina 
ambitioner. Ärenden som rör planering enligt ovan behandlas genom olika beredningar, 
exempelvis beredning samhällsbyggnad, som kan diskutera frågan. Att inrätta ytterligare en 
instans inom samma ansvarsområde komplicerar bara processen.

Ärendet har beretts av beredning samhällsbyggnad.

Bakgrund
Sverigedemokraterna genom Josef Fransson har i en motion förslagit att ett arkitektoniskt 
råd ska inrättas. Enligt motionen skulle rådet ha som uppgift att arbeta med kompletteringar 
i detaljplanen med att ställa krav på en arkitektonisk gestaltning på nyproducerade eller 
renoverade byggnader i innerstan. För att säkerställa att man vid nybyggnation och 
renovering av byggnader i Skövde centrala delar byggs vackert och med ambitionen att 
husen ska uppskattas av stadens invånare under lång tid, så som vi uppskattar Skövde äldre 
byggnader idag.

Frågan om arkitektur och stadsplanering är reglerade i plan- och bygglagen och den ger även 
stöd till beslut om planläggning och bygglovsprövning. Där finns det ett antal fungerande 
verktyg i verktygslådan för att kunna beskriva vilka mål man har för olika miljöer i Skövde. 
Det finns översiktsplaner, detaljplaner, markanvisningar, bygglov med flera. Sammantaget 
så ger dessa instrument spelreglerna för att byggherrar och andra berörda ska kunna leverera 
en god gestaltad livsmiljö enligt ovan. Det är viktigt med ett välfungerande samspel mellan 
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kommunens organisation och med fastighetsägarna. Det är redan idag en utmaning att få till 
byggprojekt i centrala Skövde och ytterligare krav på projekten kan öka komplexiteten.

Kommunen har ständigt olika planer och ärenden i arbete i sin organisation. För att arbetet 
ska löpa på så effektivt som möjligt behövs det tydliga direktiv och inriktningsbeslut. 
Exempelvis så har kommunen en fördjupad översiktsplan över centrum som ger inriktning i 
arbetet med utvecklingen av området. I området över den historiska stadskärnan så står det 
bland annat att; Ny bebyggelse ska anpassa sig efter befintlig bebyggelsestruktur och övriga 
kulturhistoriska värden som finns i närmiljön och är beskrivna i Skövdes 
kulturmiljöprogram.

I Skövde kommuns nyligen antagna översiktsplan finns det åtta ställningstaganden som ska 
vägleda den fysiska planeringen.

I första ställningstagandet så står det "Planering och byggande ska ske med gestaltad 
livsmiljö för det goda livet som utgångspunkt." "I en omsorgsfull gestaltning samspelar 
form, funktion och hållbarhet. Detta samspel möjliggör förbättrad hälsa, stärkt 
välbefinnande och ökad trivsel. Med ett bredare synsätt, där arkitektur, design, konst och 
kulturarv samverkar, stärks både samhällets möjligheter att nå en hållbar 
samhällsutveckling och medborgarnas möjligheter att leva ett gott liv."

Handlingar
Tjänsteutlåtande: Svar på motion om att införa ett arkitektoniskt råd (SD)
Motion om att införa ett arkitektoniskt råd (SD)

Skickas till
Sektor samhällsbyggnad
Motionären
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KSAU § 61/25
Antagande av Skogspolicy för Skövde kommun
KS2025.0229

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-04-23 61/25

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta att anta Skogspolicy för Skövde 
kommun.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och finner att kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta enligt beredningens förslag.

Sammanfattning
Skövde kommuns Skogspolicy är ett övergripande dokument som redogör specifika och 
viktiga områden inom skogsbruk. Policyn ska kunna ge vägledning inför beslut och styrning 
inom ämnet. Information till allmänheten om kommunens målsättning.

Ärendet har beretts av beredning samhällsbyggnad.

Bakgrund
Kommunstyrelsen fattade den 22 augusti 2022 (KS § 149/22) beslut om att ge sektor 
samhällsbyggnad i uppdrag att ta fram en skogspolicy.

I arbetet med skogspolicyn har beredning samhällsbyggnad synpunkter inhämtats och 
tjänstepersoner på sektor samhällsbyggnad.

Ett övergripande mål inom kommunen och även inom förvaltningen av skog är hållbarhet. 
Skogen ska vara en viktig resurs idag men även för generationer framåt. Därför ska skogen 
skötas som naturresurs på ett ansvarsfullt sätt och ta vara på och utveckla de värden som 
finns i skogen och som skogen ger. Skogsbruket ska bedrivas och balanseras mellan både 
miljömässiga, sociala och ekonomiska värden. Dessa mål uppfylls utifrån samråd och aktiv 
dialog med samhällets olika intressenter.

Motivering till beslut
Policyn ger stöd för att informera kommunens invånare samt övriga berörda aktörer, som 
skogsägare och företag, om kommunens målsättning med skogen. Skogspolicyn är ett 
beslutsunderlag och vägledning för de som arbetar med skogsförvaltning inom kommunen.
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I det regionala åtgärdsprogrammet för åren 2022 - 2025 är ett av åtgärdsförslagen till 
kommunerna att Ta fram en kommunal skogspolicy för att förtydliga och utveckla de 
skogliga värdena och bidra ännu mera till att nå ett Hållbart Västra Götaland.

Policyn tar avstamp i kommuns vision, kommunfullmäktiges mål, Agenda 2030 och de 
nationella och regionala miljömålen.

Handlingar
Tjänsteutlåtande: Antagande av Skogspolicy för Skövde kommun
Förslag till Skogspolicy Skövde kommun 2025-04-16

Skickas till
Sektor samhällsbyggnad
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KSAU § 62/25
Årsredovisning 2024 samt beslut om ansvarsfrihet, 
Miljösamverkan östra Skaraborg
KS2025.0194

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-04-23 62/25

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige godkänna årsredovisningen 2024 för 
Miljösamverkan Östra Skaraborg samt bevilja direktionen och direktionens enskilda 
ledamöter ansvarsfrihet för 2024.

I beslutet deltar endast de ledamöter som enligt 5 kap. 48 § kommunallagen (2017:725) har 
rätt att delta i beslut om ansvarsfrihet.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och finner att kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta enligt förvaltningens förslag.

Bakgrund

Miljösamverkan Östra Skaraborg har inkommit med årsredovisning för 2024. I 
årsredovisningen ingår förvaltningsberättelse, drift- och investeringsredovisning, resultat- 
och balansräkning kassaflödesanalys och noter.

2025-02-26 (MN § 8) beslutade Miljönämnden östra Skaraborg att överlämna 
årsredovisningen för 2024 till direktionen och till revisionen för granskning. 

2025-03-14 (§ 1) beslutade direktionen godkänna årsredovisningen för 2024, att överlämna 
den till kommunfullmäktige i medlemskommunerna för godkännande samt bevilja 
Miljönämnden östra Skaraborg och dess förtroendevalda ansvarsfrihet för år 2024 under 
förutsättning att revisorerna inte hade några påpekanden i sin rapport som inlämnades 17 
mars.

Revisorerna skriver i sin rapport ”Granskning av god ekonomisk hushållning” (mars 2025) 
att i Årsredovisningen 2024 framgår att:

- direktionen sammantaget bedrivit verksamheten inom tilldelad driftbudget,
- utifrån investeringsredovisningen går att utläsa att direktionen sammantaget inte 

bedrivit verksamheten inom tilldelad investeringsram och avvikelser mot budget 
uppgår till 195 tkr.
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- det av flerårsöversikten framgår att soliditeten minskat över tid och beräknas per 
2024-12-31 uppgå till 44,7 procent (inklusive pensionsåtagande).

- den innehåller upplysningar avseende väsentliga personalförhållanden så som total 
sjukfrånvaro uppgått till 10 procent under året.

Revisorernas samlade bedömning är att de finansiella målen anses uppfyllda, 
verksamhetsmålen delvis uppfyllda och att följsamhet till balanskravet anses uppfyllt.

Revisorerna skriver i sitt yttrande gällande revision och granskning av Miljösamverkan östra 
Skaraborgs årsredovisning 2024 att den i alla väsentliga avseenden ger en rättvisande bild av 
kommunens finansiella ställning per den 31 december 2024 och av dess finansiella resultat 
och kassaflöde för året. Förvaltningsberättelsens lagstadgade delar är förenliga med 
årsredovisningens övriga delar.

Revisorerna har tillstyrkt ansvarsfrihet för direktionen och direktionens enskilda ledamöter 
för 2024 samt att kommunalförbundet Miljösamverkan östra Skaraborgs årsredovisning 
godkänns.

Handlingar
Tjänsteutlåtande: Årsredovisning 2024 samt beslut om ansvarsfrihet, Miljösamverkan östra 
Skaraborg
Årsredovisning 2024 Miljösamverkan östra Skaraborg
Dir § 1 Årsredovisning för år 2024 samt ansvarsfrihet för
miljönämnden
Granskning av god ekonomisk hushållning 2024 Miljösamverkan Östra Skaraborg
PwC yttrande om årsredovisning Miljösamverkan östra Skaraborg 2024
Revisionsberättelse 2024 Miljösamverkan östra Skaraborg

Skickas till
Miljösamverkan östra Skaraborg
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KSAU § 63/25
Årsredovisning 2024 samt beslut om ansvarsfrihet, 
Skaraborgs Kommunalförbund
KS2025.0195

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-04-23 63/25

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige godkänna årsredovisningen 2024 för 
Skaraborgs kommunalförbund samt bevilja ansvarsfrihet för direktionen och dess enskilda 
ledamöter.

I beslutet deltar endast de ledamöter som enligt 5 kap. 48 § kommunallagen (2017:725) har 
rätt att delta i beslut om ansvarsfrihet.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och finner att kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta enligt förvaltningens förslag.

Bakgrund
Skaraborgs kommunalförbund har lämnat in årsredovisningen för 2024. Årsredovisningen 
innehåller förvaltnings- och verksamhetsberättelse, redovisning av räkenskaperna för året i 
en resultat- och balansräkning och kassaflödesanalys med tillhörande noter. Årets resultat 
uppgår till 146tkr.

2025-03-07 (§ 13/25) beslutade direktionen att godkänna årsredovisningen för 2024 och 
överlämna den till revisorer samt medlemskommunernas kommunfullmäktige för 
godkännande. Enligt förbundsordningen § 15 ska även prövning av ansvarsfrihet göras.

Revisorerna ska enligt kommunallagen 12 kap. 2 § bedöma om resultaten i delårsrapport 
respektive årsredovisning är förenligt med beslutade mål inom området. Revisorerna 
redogör i sin granskning av god ekonomisk hushållning (KS2025.0195-5) att förbundets 
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Finansiella mål anses uppfyllda och Verksamhetens mål delvis uppfyllda. I sin bedömning 
om årsredovisningens resultat är förenligt med balanskravet anges att kravet är uppfyllt.

Revisorerna i Skaraborgs kommunalförbund har tillstyrkt att årsredovisningen för 2024 
godkänns samt att direktionen och dess enskilda ledamöter beviljas ansvarsfrihet.

Endast de ledamöter som enligt 5 kap. 48 § kommunallagen (2017:725) har rätt att delta i 
beslut om ansvarsfrihet bör delta i beslutet.

Handlingar
Tjänsteutlåtande: Årsredovisning 2024 samt beslut om ansvarsfrihet, Skaraborgs 
Kommunalförbund
§ 13/25 Årsredovisning 2024, Skaraborgs Kommunalförbund
Årsredovisning 2024 Skaraborgs Kommunalförbund
Skaraborgs kommunalförbund Revisionsberättelse 2024
PwC yttrande över årsredovisning Skaraborgs Kommunalförbund
Granskning av god ekonomisk hushållning - Skaraborgs kommunalförbund

Skickas till
Skaraborgs kommunalförbund, info@skaraborg.se
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KSAU § 64/25
Antagande av Policy för digitalisering
KS2024.0113

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-04-23 64/25

Förslag till beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta Policy för digitalisering med 
ändring till följande formulering under rubriken Definition på sida 4: Digitalisering är en 
metod för verksamhetsutveckling där digitala lösningar används för att säkerställa såväl 
kortsiktiga som långsiktiga mål och nyttor.

Yrkande
Maria Hjärtqvist (S) yrkar på att kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige anta Policy 
för digitalisering med ändring till följande formulering under rubriken Definition på sida 4: 
Digitalisering är en metod för verksamhetsutveckling där digitala lösningar används för att 
säkerställa såväl kortsiktiga som långsiktiga mål och nyttor.

Tidigare formulering:
En metod för verksamhetsutveckling där digitala lösningar används för att 
balansera mellan effektivisering och innovation för att säkerställa såväl 
kortsiktiga som långsiktiga mål och nyttor.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och att detta är Maria Hjärtqvist (S) 
yrkande. Ordföranden finner att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar enligt Maria 
Hjärtqvist (S) yrkande.

Bakgrund
För att tydliggöra inriktningen för kommunens digitaliseringsarbete har kommunstyrelsen 
beslutat att ge i uppdrag till kommundirektören att ta fram en policy för digitalisering (2024-
03-11 § 45/24). 

Policyn innehåller Skövde kommuns definition av digitalisering. Den beskriver också att vi 
jobbar med digitalisering utifrån tre dimensioner samt vilka principer som styr vårt 
digitaliseringsarbete. Syftet med policyn är att vara ett stöd och ge vägledning i 
digitaliseringsarbetet och öka organisationens digitala förmåga.
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Policyn har varit på remiss i samtliga nämnder. Alla nämnder ställer sig bakom policyn. 
Bygglovsnämnden har förslag på tillägg. Tilläggen handlar om att förtydliga kopplingen till 
kommunens mål inklusive uppföljning och ansvarsområden, förklaring av effektmål och 
metoder för att mäta framsteg, förtydliga digital mognad och mätning av denna. Det föreslås 
också att i policyn lyfta vikten av gemensamma lösningar och kunskapsdelning, förtydliga 
hur data ska hanteras på ett säkert sätt och hur risker inom cybersäkerhet ska hanteras. De 
föreslagna tilläggen tas om hand i andra styrdokument, eller i interna arbetssätt, rutiner och 
metoder. Justeringar i policyn har därför inte gjorts, då policyn ska ange övergripande 
värderingar samt ge vägledning och principer för arbetet med digitalisering.  

Ärendet har samverkats med fackliga parter 2025-04-01.
Policyn har genomgått en barnrättsgranskning för att säkerställa att barnets bästa beaktas. I 
policyn pekas inga specifika målgrupper ut förutom invånare och medarbetare generellt. Vid 
enskilda digitaliseringsinitiativ, där policyn är ett stöd, kan bedömning av barnets bästa 
behöva göras.

Handlingar
Tjänsteutlåtande: Antagande av Policy för digitalisering
Policy för digitalisering
BLN § 2 Internremiss - Policy för digitalisering
BUN § 3/25 Remissyttrande på Policy för digitalisering
SON § 3/25 Remissyttrande Policy för digitalisering
KFN § 7/25 Remissyttrande på Policy för digitalisering
SEN § 6/25 Remissyttrande på Policy för digitalisering
VON § 17/25 Remissyttrande policy för digitalisering
Barnrättsgranskning av styrdokument

Skickas till
Samtliga nämnder
Samtliga sektorer
Lena Friberg, stabschef KLS

S
ig

nerat av C
iceron S

end
S

ig
n 20

25
-0

4
-25

 11:0
1:5

0



Skövde kommun Sammanträdesprotokoll

Kommunstyrelsens arbetsutskott Datum:2025-04-23 kl. 08:30 27(32)

KSAU § 65/25
Svar på Samråd Ledningsförnyelse av 400 kV-ledningen 
mellan Timmersdala och Stenkullen
KS2025.0184

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-04-23 65/25

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att från Skövde kommun överlämna yttrande enligt 
nedan som svar på Svenska kraftnäts avgränsningssamråd för ledningsförnyelse av 400 kV-
ledningen mellan Timmersdala och Stenkullen.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och finner att kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta enligt beredningens förslag.

Skövde kommuns yttrande
Skövde kommuns bedömning är att alla inventeringar som behövs för att kunna fastställa ett 
sträckningsförslag inför ansökan om ändring av befintlig koncession för elledning är 
genomförda eller planeras att genomföras.

För att bidra till att möjliggöra den gröna omställningen och tillväxten i regionen är det 
positivt med både en kapacitetsuppgradering och förnyelse av den befintliga ledningen inför 
att den närmar sig slutet av sin tekniska livslängd.

Ärendet har beretts av beredning samhällsbyggnad.

Bakgrund
Det här är ett avgränsningssamråd inför ansökan om ändring av befintlig koncession för 
elledningen mellan Timmersdala och Stenkullen, i Lerums kommun, samt för eventuell 
ansökan om Natura 2000 tillstånd i samband med detta.

Svenska kraftnät har sedan 1950-talet en 400 kV luftledning mellan Timmersdala och 
Stenkullen, i Lerums kommun. Den nuvarande ledningen når sin tekniska livslängd 2039 
och behöver därmed förnyas. För att möta det ökade effektbehovet behövs även en 
kapacitetsuppgradering av ledningen.

I den kommande ansökan och tillhörande miljökonsekvensbeskrivning kan ledningens 
sträckningsförslag justeras inom utredningskorridoren. Utredningskorridoren går i Skövde 

S
ig

nerat av C
iceron S

end
S

ig
n 20

25
-0

4
-25

 11:0
1:5

0



Skövde kommun Sammanträdesprotokoll

Kommunstyrelsens arbetsutskott Datum:2025-04-23 kl. 08:30 28(32)

kommun där den befintliga ledningen går med en bredd på mellan 400 meter och 1300 
meter. Där den större delen av bredden är på sydöstra sidan om den befintliga ledningen.

Handlingar
Tjänsteutlåtande: Svar på Samråd Ledningsförnyelse av 400 kV-ledningen mellan 
Timmersdala och Stenkullen
Samradsunderlag-timmersdala-stenkullen

Skickas till
Sektor samhällsbyggnad
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KSAU § 66/25
Köp av del av Timmersdala 5:27
KS2025.0228

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-04-23 66/25

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar att förvärva 4 skiften (3,4,6 och 9) av Timmersdala 
5:27 för totalt 6 200 000 kronor.

Skövde kommun har en investeringsbudget för fastighetsförvärv om 40 000 000 kronor 
vilken belastas med inköpet om 6 200 000 kronor.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och finner att kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta enligt beredningens förslag.

Sammanfattning
Fastighetsägaren tog kontakt med Skövde kommun gällande försäljning av del av 
fastigheten Timmersdala 5:27. Skövde kommun beställde två externa värderingar och erbjöd 
fastighetsägaren att sälja berörda delar av fastigheten till Skövde kommun för det totala 
beloppet, 6 200 000 kronor, som värderingarna visade på. De berörda markbitarna ligger i 
direkt anslutning till Timmersdalas tätort och en utav delarna ligger inom översiktsplanen 
för framtida bostäder. Övriga skiften består framförallt av skogsmark och motionsspår.

Investering fastighetsförvärv Belopp
Timmersdala 5:27 inkl skiften 3,4,6,9 6 200 000
Inversteringsutgifter 6 200 000

Ärendet har beretts av beredning samhällsbyggnad.

Bakgrund
Fastighetsägaren tog kontakt med Skövde kommun gällande försäljning av del av 
fastigheten Timmersdala 5:27. Inledningsvis diskuterades enbart köp av skifte 4, som ligger 
inom Skövde kommuns översiktsplan (ÖP2040) och är utpekad som möjlig plats för 
bostadsbyggnation. Efter att värderingen för det skiftet var klart frågade fastighetsägaren om 
Skövde kommun inte ville köpa skifte 3, 6 och 9 också.
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Skifte 4 består av ca 10 hektar skogsmark, delvis avverkat och värderas till 3 600 000 
kronor, med förväntningsvärden från ÖP2040 om kommande byggnation.
Skifte 3,6 och 9 består totalt av cirka 17,5 hektar varav cirka 15 hektar är skogsmark och 
resterande del klassas som övrig mark (kraftledningsgata). Dessa skiften värderas totalt till 2 
600 000 kronor

Totalt innebär det en köpeskilling om 6 200 000 kronor för samtliga skiften.

Motivering till beslut
Ett köp av dessa 4 skiften ger Skövde kommun ökad möjlighet för satsningar på bostäder 
och annat inom Timmersdala tätort.

Handlingar
Tjänsteutlåtande: Köp av del av Timmersdala 5:27, 
Karta markköp i Timmersdala
Avtal fastighetsreglering

Skickas till
Sektor samhällsbyggnad
Ekonomicontroller, Lena Åberg
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KSAU § 68/25
Remittering av motioner
KS2025.0043

Behandlat av Datum Ärende
1 Kommunstyrelsens arbetsutskott 2025-04-23 68/25

Beslut
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar om remittering enligt nedan.

- Motion om insatser för att förbättra skolresultaten. (L) (KS2025.0167).
Remitteras till barn- och utbildningsnämnden.

Beslutsgång
Ordförande konstaterar att det finns ett förslag till beslut och finner att kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen besluta enligt förvaltningens förslag.

Bakgrund

Kommunfullmäktige har beslutat att lämna inkomna motioner till kommunstyrelsen för 
beredning. Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutar remittera motioner som berör annan 
nämnds verksamhetsområde.

Följande motioner bereds under kommunstyrelsens verksamhetsområde:
- Motion om inrättande av interreligiöst råd i Skövde. (C) (KS2025.0197).

Handlingar
Tjänsteutlåtande: Remittering av motioner
Motion om insatser för att förbättra skolresultatet (L), undertecknad
Motion om inrättande av interreligiöst råd i Skövde (C)

Skickas till
Camilla Arvidsson, handläggare Demokratistöd
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Informationer
Maria Hjärtqvist (S) deltog den 28 mars på Tolkförmedling Västs direktionsmöte (lägg till 
avstämning inför i info beslut)

Theres Sahlström (M) och Maria Hjärtqvist (S) deltog den 31 mars på utbildning om 
medborgardialog.

Theres Sahlström (M) och Maria Hjärtqvist (S) deltog den 31 mars på utbildning om AI.

Theres Sahlström (M) deltog den 31 mars på lunchmöte med näringsutskottets ordförande 
Tobias Andersson (SD) samt Ingi Jonasson och Marcus Toftedal från Science Park om 
Vinnovas innovationsstödssystem.

Ulrica Johansson (C) deltog den 3 april på Coompanions årsstämma.

Maria Hjärtqvist (S) deltog den 3 april på träff med Överförmyndare i Samverkan.

Theres Sahlström (M) deltog den 4 april på Visit Hornborgasjöns samverkansmöte med 
samarbetskommunerna.

Theres Sahlström (M) intervjuades den 7 april av student som skriver examensarbete om 
uranbrytning.

Theres Sahlström (M) deltog den 9 april Västsvensk Samling i Stockholm – tema 
Kompetensförsörjning.

Maria Hjärtqvist (S) närvarade den 9 april vid tjänstepersonernas budgetöverlämnande.

Theres Sahlström (M) deltog den 10 april konferens nätverk sektorchefer service för att 
berätta om Skövdes utveckling.

Theres Sahlström (M) och Torbjörn Bergman (SP) deltog den 17 april ägarråd Billinge 
Energi AB.

Theres Sahlström (M) och Torbjörn Bergman (SP) deltog den 22 april pressträff om nytt 
linjenät tillsammans med Västtrafik.
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D O K U M E N T  S I G N A T U R E R

Innehållet i detta dokument är digitalt signerat.
Namn och tidpunkter visas på denna sida.
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